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	الحـفـاظ علـى سـريـة الـعـمـل
	Maintaining the confidentiality of work

	أتعهد أنا الموقع أدناه والذي أعمل لدى مؤسسة بايوني للتجارة والتعهدات. 
بأن أحافظ على السرية التامة في عملي، وذلك طيلة مدة عملي لدى المؤسسة وبعد نهاية العمل لديهم. 
وذلك في كل ما يتعلق بجميع الأمور المالية والحسابية وأعمال الشركة وعملائها وعلاقاتها والموردين والموظفين والأمور التقنية لأنظمة المؤسسة أو أي شيء أخر ذو علاقة، والتي ألم بها أو قد تصل إلى علمي واطلاعي جراء عملي لدى المؤسسة.
وكذلك عدم البوح بها أيضا مع موظفي المؤسسة إلا مع ذوي الاختصاص، باستثناء ما أفوض به كتابياً من قبل الإدارة.
وأصرح بأن أي إخلال يصدر عني وعدم إلتزامي بذلك سيعرضني للفصل الفوري والمسألة القانونية لدى السلطات الحكومية لأنه يعد مخالفة قانونية حسب المادة "83" من نظام العمل والقرار الوزاري رقم "826" للملكة العربية السعودية. 
	I, the undersigned, which I am working for Bayouni Trading & Service Est. 
That I keep strict confidentiality throughout my work at the company and after the end of my services. 
In relation to both all financial and accounting matters and the company's business and its customers and their relationships, suppliers, employees and technical matters for the company systems or anything else that is relevant. Which I have familiarity, or may be coming to my knowledge and my knowledge due to my work at the company. 
As well as not to reveal them also with the staff of the company but with specialists. Except I authorize it in writing by the management.
[bookmark: _GoBack]I declare that any breach issued Me and lack of commitment to do so it will be subject to terminate my contract immediately and the legal issue with government authorities Because it is a violation of the law according to the article "83" of the labor Law and the Ministerial Resolution No. "826" for the Kingdom of Saudi Arabia.
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